
 
17/6/2025 

Referat af KS-møde tirsdag den 17. juni 2025  
 
Tilstede: Tina Bidstrup, Michael Bundgaard Laursen, Frederik Hein Rogren, Rukiye Kara, Bjørn Erik Niss, 

Mads Thranov, Dorthe Marie Knudsen, Heidi Yoma Rasmussen, Casper Christiansen, David Qvist og 
Line Nykjær Larsen 

Afbud: Lone G. Brandel, Anne-Rikke Kehlet, Kristoffer Leegaard Rømer, Susanne Padkjær Abildgren Bør-
jesson, Flønghuset vakant TR-post, UU-vejledere vakant TR-post 

 

Pkt. Emne   

1 
 

Kredsstyrelsesinternat 

- Forslag dato 4.-5. 
december 

FU forslår at der i anledning af kommunalvalg 2025 plan-
lægges kredsstyrelsesinternat den 4-5. december 2025. Så 
inviteres politikerne med torsdag 4/12 inkl. Middag som 
afslutning og kredsens julefrokost bliver holdt torsdag i 
forlængelse heraf. De ansatte (Rikke, Ximena og Sven-Erik 
inviteres med til middag, julefrokost og overnatning på 
kursusstedet. 

- Hvad gør vi med invitationen til AMR/supp.? Sv.: 
De inviteres i stedet til sommerferiefrokosten 
2026. 

Do. Vedtaget. Heidi inviterer politikerne, så snart Casper 
har bekræftelse om kursussted. 

D/B 

2 Nyt fra arbejdspladserne 

a) Skoleårets plan-
lægning 

b) Afgang/nyansæt-
telser 

c) Fokus på deadline 
for udlevering af 
opgaveoversigt 
(OOVS) 27/6 

d) Timebudget og 
antal på PBL-
guide udd. 25/26 

 
 

Fløng Skole: 

a) Langt bagud. Skemalægning starter onsdag. 
b) 6 opsigelser, behov for at ansætte til 7-8 stillinger. 
c) Skolechef og ledelse garanterer at opgaveoversig-

ten (OOVS) ligger klar. Håber, kvaliteten vil være 
god nok. 

d) 150 timer til nye guides. 

Læringshuset: 

a) Stadig vakante stillinger, som udgangspunkt er 
fagfordelingen lukket. 

b) 3-4 vakante stillinger, 1 ansat 
c) Tænker OOVS ligger klar. 
d) Det vides ikke endnu om nogle skal afsted. 

Borgerskolen: 

a) Fagfordeling er afsluttet, generelt taget godt men 
nogle er hårdt ramte grundet markante 

D 



 Side 2 af 3 
 

ændringer i opgaver. Alle skal byde ind for at det 
kan køre rundt. Elever har fået at vide hvem der 
skal have hvilke klasser i forskellige fag. 

b) 1 pension, vikariater der ikke er forlænget 
c) Kan ikke se andre muligheder. Den burde kunne 

være klar. 
d) Har ikke undersøgt det og er i tvivl om der skal 

udd. nye guides. 

Mølleholm: 

a) Ved at være i mål med næste års planlægning. 
Medarbejdere har fået deres skemaer. Gennem-
gået skoleplanen for justeringer og ændringer. 

b) 4 afgange, 12 ansættelser (inkl. overflyttelser fra 
Borgerskolens gruppeordning, 4 lærere og 2 va-
kante stillinger). 

c) Ledelsen mener selv de er klar 
d) Skal ikke have nye guides 

Sengeløse:  

a) Det kører som det skal. Forventning om at næste 
år snart kan udmeldes til elever. 

b) 1 opsigelse, 1 ansat 
c) Der regnes med at den gives til tiden. 
d) Har ikke undersøgt dette. Svar skrives på insite. 

ORS: 

a) … 
b) 1 pension, 2 opsigelser  
c) … 

 
3 Orientering om Kreds 

16’s høringssvar 
 

 Heidi viste høringssvaret og fik ros og klapsalver. O 

4 Meddelelser Nyhedsbrev udsendes inkl. Info om åbent hus (for bl.a. 
nye lærere) og ferie.  
TR opfordres til at tjekke om deres nye funktionstillæg er 
korrekt, da kredsen ikke modtager lønoplæg, når der fore-
ligger en forhåndsaftale. 

O 



 Side 3 af 3 
 

Line informerer om netop afholdte møde for nyvalgte 
AMR’er.  
HYR: Husk at give os besked ved nyvalg – vi skal bede om 
forhandling af AMR-tillæg – der er ikke forhåndsaftale for 
dem. 
Sengeløse, Fløng Skole, Mølleholm har ikke fået 3. kvar-
tals opgørelse af arbejdstid endnu. 

5 Evt. 
(Punkter til kommende 
møder) 
 

• TR-kursus om rekruttering og fastholdelse af medlem-
mer 

• Opgaveoversigt-gennemgang efter sommerferien 
• Fortsat fokus på regning og regler vedr. timebanken 
• Plan for KS-internat med politikerbesøg og julefrokost 

4-5/12 – andre KV25-aktiviteter i gangsættes? 

O 

6 Sommerfrokost 
 

God sommer til alle ������ D 

O=orientering  D=drøftelse  B=beslutning 
   

Tina Bidstrup        /  Heidi Yoma Rasmussen 
  TR Borgerskolen  /  kredsformand Kreds 16 
   


